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Kommunaludvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

4. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del – spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 114
Hvis en pensionskasse ønsker at afsætte penge til at investere i kommunale 
institutioner, er dette så muligt? Hvis ikke, vil ministeren så være indstillet på 
at ændre dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nanna.Westerby@ft.dk

og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby

formand
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